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CONSILIUL JUDEŢEAN BACĂU 
Compartiment de lucru consilieri judeţeni 
Nr.11345 din 28.04.2023 
 

    PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 28.04.2023, în şedinţa ordinară a 

Consiliului Judeţean Bacău 
 

  Ședința a fost convocată în conformitate cu prevederile art.178 alin .(1)  din Codul administrativ cu 
modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia nr.195 din 21.04.2023 a Preşedintelui Consiliului 
Judeţean Bacău, comunicată consilierilor judeţeni în termenul prevăzut de lege şi adusă la cunoştinţă 
publică în presa locală şi pe site-ul consiliului judeţean.  

   Şedinţa se desfăşoară în sala mare de şedinţe a Consiliului Judeţean Bacău. 
      Şedinţa fiind legal convocată şi constituită îşi poate desfăşura lucrările. 
      Lucrările şedinţei sunt conduse de domnul preşedinte Valentin Ivancea.  
   Din totalul de 36 de consilieri judeţeni în funcţie, sunt prezenţi 35. 32 de consilieri judeţeni sunt 
prezenţi în sală şi 3 consilieri judeţeni participă la şedinţă on-line. (Doamna consilier  Egarmin Ana Maria, 
doamna consilier Poşa Irina Diana şi domnul consilier Vreme Valerian). Domnul consilier judeţean Necula 
Cosmin este absent.   
    Având în vedere proiectul ordinii de zi, la şedinţă au fost invitaţi să participe: domnul  Codreanu 
Cristian director, Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Bacău, doamna Ardeleanu 
Lenuța director la Serviciul Public Județean de Drumuri Bacău, doamna Rusu Daniela manager interimar, 
Spitalul Judeţean de Urgenţă Bacău, directorii/șefii de servicii ai direcţiilor/serviciilor din cadrul aparatului 
de specialitate. 
  Comisia Economică, Comisia Sănătate, asistenţă socială, tineret şi sport, Comisia Educaţie, cultură,  
artă şi religie, Comisia juridică şi administraţie publică, Comisia urbanism, amenajarea teritoriului şi 
lucrări publice au emis avize favorabile pentru toate proiectele înscrise pe proiectul ordinii de zi. 
     ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Bună ziua doamnelor şi domnilor consilieri. Bine aţi venit la 
şedinţa ordinară de astăzi. O să reorganizăm comisiile în următoarea şedinţă.   

 Pentru şedinţa de astăzi, proiectul ordinii de zi este următorul: 

1. Aprobarea procesului - verbal al şedinţei extraordinare din data de 13.04.2023;  
 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public al Județului Bacău în domeniul privat al 
acestuia, a bunului Magazie ”VIVARIU ” – C2, nr.inv.10621, aflat în administrarea Complexului Muzeal de 
Științele Naturii “Ion Borcea” Bacău, în vederea scoaterii din funcțiune, casării și valorificării; 

                                             Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

3. Proiect de hotărâre privind actualizarea valorii de inventar a imobilului Clădire spital nou+extindere UPU-C6 
ca urmare a finalizării obiectivului de investiţie „Lucrări de modernizare, extindere, dotare infrastructură unitate 
de primiri urgenţe, realizare heliport – Spitalul Judeţean de Urgenţă Bacău, SMIS 120780” şi intrarea în 
domeniul public al Județului a unor echipamente şi instalaţii tehnice aferente; 

                                                    Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

4. Proiect de hotărâre privind completarea Anexei nr. 6 și a Anexei nr. 9 la Hotărârea Consiliului Județean Bacău 
nr. 274/21.12.2022 privind stabilirea impozitelor și taxelor locale, precum și a taxelor speciale,  pe anul 2023; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău     

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuție bugetara pe trimestrul I 2023 al Județului Bacău; 
Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

6. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra terenului în suprafață 
de 437 mp din zona drumului județean DJ 241, situat în sat Putini- zona Brătoaia Nord, comuna Răchitoasa din 
județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău și în administrarea Serviciului Public Județean de 
Drumuri Bacău, în favoarea Delgaz Grid S.A.; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
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7. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute  asupra terenului în 
suprafață de 463 mp din zona drumului județean DJ 241, situat în sat Putini, zona Brătoaia Sud, comuna 
Răchitoasa din județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău și în administrarea Serviciului Public 
Județean de Drumuri Bacău, în favoarea Delgaz Grid S.A.; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

8. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra terenului în suprafață 
de 113 mp din zona drumului județean DJ 252C, situat în sat Huruiești, comuna Huruiești din județul Bacău, aflat 
în domeniul public al Județului Bacău și în administrarea Serviciului Public Județean de Drumuri Bacău, în 
favoarea Delgaz Grid S.A.; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

9. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra terenului în suprafață 
de 593 mp din zona drumului județean DJ 241, situat în sat Barcana, zona Sud, comuna Răchitoasa din județul 
Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău și în administrarea Serviciului Public Județean de Drumuri 
Bacău, în favoarea Delgaz Grid S.A.; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

10. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra terenului în suprafață 
de 881 mp din zona drumului județean DJ 241, situat în sat Barcana - zona Nord, comuna Răchitoasa din 
județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău și în administrarea Serviciului Public Județean de 
Drumuri Bacău, în favoarea S.C.Delgaz Grid S.A.; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

11. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra terenului în 
suprafață de 285mp din zona drumului județean DJ 119, situat în sat Sărata, str. Primăverii-zona Talaba 
Isvoranu, comuna Sărata din Județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău și în administrarea 
Serviciului Public Județean de Drumuri Bacău în favoarea Delgaz Grid S.A.; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

12. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra terenului în 
suprafață de 1734mp din zona drumurilor județene DJ 119 și DJ 119H, situate în comuna Faraoani din Județul 
Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău și în administrarea Serviciului Public Județean de Drumuri 
Bacău în favoarea Mihoc Oil S.R.L.; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

13. Proiect de hotărâre privind plata cotizației către Uniunea Națională a Consiliilor Județene din România pentru anul 
2023; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

14. Proiect de hotărâre privind plata cotizației pentru anul 2023 către ,,Asociația de Dezvoltare Intercomunitară pentru 
Salubrizare Bacău”; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

15. Proiect de hotărâre privind plata cotizației Județului Bacău, în calitate de membru, către Asociația Grupul de 
Acțiune Locală ,,Valea Muntelui”, pentru anul 2023; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

16. Proiect de hotărâre privind respingerea modificării/ajustării tarifelor propuse de către S.C. COMPANIA 
ROMPREST SERVICE S.A. în cadrul contractului de delegare a gestiunii serviciilor de colectare și transport 
deșeuri municipale în județul Bacău nr. 180/2957 din 06.05.2015; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

17. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Județean Bacău nr.185/2022 
privind aprobarea organigramei și a statului de funcții la Centrul Județean pentru Conservarea și Promovarea 
Culturii Tradiționale Bacău și la Revista de Cultură ,,Ateneu’’; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
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18. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului Judeţean Bacău în consiliul de 
administraţie la Spitalul Județean de Urgență Bacău; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

19. Proiect de hotărâre privind stabilirea costurilor medii anuale/lunare pentru finanțarea serviciilor sociale 
destinate protecției și promovării drepturilor copilului și ale persoanei adulte cu handicap pentru anul 2023; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

20. Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de ,, Cetățean de onoare al Județului Bacău” PS Benoni 
Ambăruș-episcop titular de Tronto, auxiliar de Roma, delegat pentru Caritas și Pastorația Migranților. 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

21. Proiect de hotărȃre privind aprobarea finanţării programului sportiv „Fotbalul băcăuan ȋntre speranţă şi 
performanţă”; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

22. Proiect de hotărȃre privind aprobarea finanţării programului sportiv „Turneul internaţional „Judo fără bariere” 
ediţia a III a Bacău”; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

23. Proiect de hotărȃre privind aprobarea finanţării programului sportiv „Fotbalul judeţean – baza piramidei, locul 
unde fotbalul şi comunitatea se ȋntȃlnesc cel mai direct”; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

24. Proiect de hotărȃre privind aprobarea finanţării programului sportiv „Facilitaţile sportive, impact major ȋn 
dezvoltarea fotbalului de bază, de la nivel local”; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

25. Proiect de hotărȃre privind aprobarea finanţării programului sportiv „Promovarea ciclismului juvenil”; 
Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

26. Proiect de hotărȃre privind aprobarea finanţării programului sportiv „Turul Colinelor Bacău 2023”; 
Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

27. Proiect de hotărȃre privind plata cotizației anuale a Județului Bacău, în calitate de membru , către Asociația 
Grupul de Acțiune Locală ,,Confluențe Moldave”, pentru anul 2023; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

28. Proiect de hotărȃre privind neexercitarea dreptului de preemțiune de către Județul Bacău pentru ,,Casa Dr. 
Pătrășcanu” având codul LMI: BC-II-m-B-00760, situate pe strada Vasile Alecsandri nr.7, municipiul Bacău, 
județul Bacău, înscris în cartea funciară nr.66736-C1,C2 ; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

29. Proiect de hotărȃre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Bacău nr.43/2023 privind asocierea 
Județului Bacău cu Municipiul Onești și Spitalul Municipal ,,Sf.Ierarh Dr. Luca” Onești în vederea 
achiziționării unui sistem angiograf monoplan cardivascular și a Anexei la aceasta; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

30. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra terenului în 
suprafață de 1819,35mp din zona drumului județean DJ 112, situat în satele Târgu Trotuș, Tuta și Viișoara din 
comuna Târgu Trotuș, județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău și în administrarea 
Serviciului Județean de Drumuri Bacău, în favoarea S.C.Delgaz Grid S.A.; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

31. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Județean Bacău nr. 
47/2022 privind aprobarea organigramei si a statului de funcţii la Serviciul Public Judeţean pentru 
Promovarea Turismului şi Coordonarea Activităţii de Salvamont Bacău, cu modificările ulterioare. 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
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 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul ordinii de zi, prezentate. 
 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul ordinii de zi în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi pentru. Doamna consilier Egarmin Ana Maria, nu a votat. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria -   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai absent   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana       x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Supun la vot în conformitate cu prevederile art.135, alin.(8) din 
Codul administrativ cu modificările şi completările ulterioare, suplimentarea proiectului ordinii de zi cu 
următoarele proiecte:  
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de 
organizare și funcționare la Regia Autonomă Aeroportul Internațional „George Enescu” Bacău. 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri si cheltuieli al Județului Bacau, pe anul 
2023.  

                          Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

3. Proiect de hotărâre privind asocierea Judeţului Bacău cu Municipiul Oneşti în vederea cofinanţării 
proiectului “Reabilitare Sala Polivalentă “Nadia Comăneci” din municipiul Oneşti”. 

                          Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

Pentru proiectul  de hotărâre înscris la punctul 1 de pe  proiectul ordinii de zi suplimentare, urgența 
este motivată de necesitatea conformării la cerințele rezultate din auditurile Autorității Aeronautice Civile 
Române și al Ministerului Transporturilor. 

Referitor la  proiectul  de hotărâre înscris la punctul 2 de pe proiectul ordinii de zi suplimentare, ca 
urmare a reorganizării aparatului de specialitate al Consiliului Județean Bacău, precum și reorganizarea 
Serviciului Public Județean de Drumuri Bacău, se impune rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al 
Județului Bacău, pe anul 2023 prin preluarea de către Județul Bacău a patrimoniului, prevederilor bugetare 
și execuției bugetare ale Serviciului Public Județean de Drumuri Bacău. 

Pentru proiectul  de hotărâre înscris la punctul 3 de pe  proiectul ordinii de zi suplimentare, urgența 
este motivată de faptul că a fost semnat Contractul de finanțare nerambursabilă cu Administrația Fondului 
de Mediu și nu se pot demara achizițiile prevăzute, întrucât nu sunt constituite sursele de finanțare pentru 
cheltuielile neeligibile. Astfel, se impune incheierea unei Asocieri între Municipiul Onești și Județul 
Bacău, în vederea susținerii financiare  necesare realizării investiției „Reabilitare Sală polivalentă “Nadia 
Comăneci”din municipiul Onești”. 

 
 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul ordinii de zi, 

suplimentare. 
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 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul ordinii de zi suplimentare şi se aprobă cu 35 de 

voturi pentru. Doamna consilier Egarmin Ana Maria nu a votat. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria -   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

♣ Dl Boca Laurenţiu, consilier: Domnule preşedinte, aş avea de făcut o interpelare la Diverse. 
♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Da, sigur. 
 
◄ Se trece la primul  punct al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea îi dă cuvântul 

doamnei secretar general al judeţului dr. Elena Cătălina Zară, pentru a supune spre aprobare procesul-
verbal al şedinţei extraordinare  din data de 13.04.2023. 

 

   ♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretar general al judeţului: Potrivit prevederilor  art.182 alin. (4) 
coroborat cu art.138 alin. (15) din  Codul administrativ cu modificările şi completările ulterioare, la 
începutul fiecărei şedinţe, secretarul general al  judeţului supune spre aprobare procesul-verbal al şedinţei 
anterioare. Având în vedere prevederile legale mai sus menţionate, supunem spre aprobare procesul-verbal 
al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Bacău din data de 13.04.2023. 

 
 

Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la procesul-verbal al şedinţei 
extraordinare din data de 13.04.2023. 

 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării procesul-verbal al şedinţei anterioare şi se aprobă în 
unanimitate. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   
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 ♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretarul general al judeţului: Totodată, în conformitate cu 
prevederile art.243 alin.(1), lit. n), din Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 
informez consilierii judeţeni cu privire la aplicabilitatea art.228 alin. (2), alin. (3), alin. (4) şi alin. (5) din 
acelaşi act normativ, conform cărora: 
 (2) În exercitarea funcţiei, consilierul judeţean aflat în una dintre situaţiile de conflict de interese, 
prevăzute la alin. (1) al aceluiaşi articol, are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului judeţean 
interesul personal  pe care îl are la adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod 
obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei. 
 (3) Ulterior anunţării interesului personal, consilierul judeţean nu mai este luat în calcul pentru 
cvorumul necesar adoptării hotărârii consiliului cu privire la care acesta şi-a anunţat interesul şi nu are 
drept de vot la adoptarea acestei hotărâri. 
 (4) Actele administrative emise ori adoptate sau actele juridice încheiate cu încălcarea prevederilor 
alin.(1) sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii nr.176/2010, cu modificările şi completările 
ulterioare. 
 (5) Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile alin. (1) şi legislaţia în materie privind conflictul de 
interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o 
perioadă de maximum 6 luni. 
 

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Dacă sunt situaţii de incompatibilitate, vă rog să vă anunţaţi cei 
care nu participaţi la vot. 
           ♣ Dl Budacă Vasile, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 15 şi 25 de pe proiectul ordinii de 
zi. 
 ♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Domnule preşedinte, am înţeles că domnul Boca vrea să facă 
o interpelare. Regulamentul spune la art.104: la începutul fiecărei şedinţe ordinare a consiliului judeţean, 
consilierii pot adresa întrebări şi interpelări preşedintelui, vicepreşedinţilor, secretarului judeţului şi 
şefilor compartimentelor din aparatul de specialitate. Deci ar trebui să-i dăm întâietate domnului Boca 
Laurenţiu. 
  ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Domnule consilier, eu am întrebat pe domnul Boca Laurenţiu 
dacă este de acord ca la punctul Diverse să susţină interpelarea. Dânsul a fost de acord. Aveţi ceva 
împotrivă domnule consilier Boca? 
 ♣ Dl Boca Laurenţiu, consilier: Nu. 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Data viitoare domnule consilier, vă rog să cereţi cuvântul 
înainte să interveniţi. 
 ♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Pe regulament se poate interveni oricând, domnule 
preşedinte. 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Numai dacă permite preşedintele de şedinţă. 
 
 
 

◄ Se trece la punctul 2 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public al Județului Bacău în 
domeniul privat al acestuia, a bunului Magazie ”VIVARIU ” – C2, nr.inv.10621, aflat în administrarea 
Complexului Muzeal de Științele Naturii “Ion Borcea” Bacău, în vederea scoaterii din funcțiune, casării 
și valorificării. 

 

     Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi pentru. Doamna consilier Egarmin Ana Maria nu a votat. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria -   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   
17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
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19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   

28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 3 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind actualizarea valorii de inventar a imobilului Clădire spital nou-extindere 
UPU-C6 ca urmare a finalizării obiectivului de investiţie „Lucrări de modernizare, extindere, dotare infrastructură 
unitate de primiri urgenţe, realizare heliport – Spitalul Judeţean de Urgenţă Bacău, SMIS 120780” şi intrarea în 
domeniul public al Județului a unor echipamente şi instalaţii tehnice aferente. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi pentru. Doamna consilier Egarmin Ana Maria nu a votat. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria -   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 4 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind completarea Anexei nr. 6 și a Anexei nr. 9 la Hotărârea 
Consiliului Județean Bacău nr. 274/21.12.2022 privind stabilirea impozitelor și taxelor locale, precum și a 
taxelor speciale,  pe anul 2023. 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi pentru. Doamna consilier Egarmin Ana Maria, nu a votat. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria -   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   
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◄ Se trece la punctul 5 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de execuție bugetara pe trimestrul I 2023 al 
Județului Bacău. 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 6 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra 
terenului în suprafață de 437 mp din zona drumului județean DJ 241, situat în sat Putini- zona Brătoaia 
Nord, comuna Răchitoasa din județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău și în administrarea 
Serviciului Public Județean de Drumuri Bacău, în favoarea Delgaz Grid S.A.. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi pentru. Doamna consilier Egarmin Ana Maria nu a votat. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria -   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 7 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute  asupra 
terenului în suprafață de 463 mp din zona drumului județean DJ 241, situat în sat Putini, zona Brătoaia 
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Sud, comuna Răchitoasa din județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău și în administrarea 
Serviciului Public Județean de Drumuri Bacău, în favoarea Delgaz Grid S.A.. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi pentru. Doamna consilier Egarmin Ana Maria nu a votat. 
 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria -   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 8 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra 
terenului în suprafață de 113 mp din zona drumului județean DJ 252C, situat în sat Huruiești, comuna 
Huruiești din județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău și în administrarea Serviciului Public 
Județean de Drumuri Bacău, în favoarea Delgaz Grid S.A.. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi pentru. Doamna consilier Egarmin Ana Maria nu a votat. 
 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria -   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 9 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra 
terenului în suprafață de 593 mp din zona drumului județean DJ 241, situat în sat Barcana, zona Sud, 
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comuna Răchitoasa din județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău și în administrarea 
Serviciului Public Județean de Drumuri Bacău, în favoarea Delgaz Grid S.A.. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 34 

de voturi pentru.  Doamna consilier Egarmin Ana Maria şi doamna consilier Poşa Irina Diana nu au votat la 
acest proiect de hotărâre. 

 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria -   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana -   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 10 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra 
terenului în suprafață de 881 mp din zona drumului județean DJ 241, situat în sat Barcana - zona Nord, 
comuna Răchitoasa din județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău și în administrarea 
Serviciului Public Județean de Drumuri Bacău, în favoarea S.C.Delgaz Grid S.A. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 11 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra 
terenului în suprafață de 285 mp din zona drumului județean DJ 119, situat în sat Sărata, str. Primăverii-
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zona Talaba Isvoranu, comuna Sărata din Județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău și în 
administrarea Serviciului Public Județean de Drumuri Bacău în favoarea Delgaz Grid S.A.. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 12 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra 
terenului în suprafață de 1734 mp din zona drumurilor județene DJ 119 și DJ 119H, situate în comuna 
Faraoani din Județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău și în administrarea Serviciului 
Public Județean de Drumuri Bacău în favoarea Mihoc Oil S.R.L.. 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 13 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind plata cotizației către Uniunea Națională a Consiliilor Județene din 
România pentru anul 2023. 
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   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi pentru. Doamna consilier Egarmin Ana Maria nu a votat. 
 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria -   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 14 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind plata cotizației pentru anul 2023 către ,,Asociația de Dezvoltare 
Intercomunitară pentru Salubrizare Bacău”. 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 15 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind plata cotizației Județului Bacău, în calitate de membru, către 
Asociația Grupul de Acțiune Locală ,,Valea Muntelui”, pentru anul 2023. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi pentru. Domnul consilier Budacă Vasile, nu participă la vot la acest proiect de hotărâre. 
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Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile -   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 16 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind respingerea modificării/ajustării tarifelor propuse de către S.C. 
COMPANIA ROMPREST SERVICE S.A. în cadrul contractului de delegare a gestiunii serviciilor de 
colectare și transport deșeuri municipale în județul Bacău nr. 180/2957 din 06.05.2015. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 17 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Județean 
Bacău nr.185/2022 privind aprobarea organigramei și a statului de funcții la Centrul Județean pentru 
Conservarea și Promovarea Culturii Tradiționale Bacău și la Revista de Cultură ,,Ateneu’’. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   

3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
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9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   
17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   

23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 18 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului Judeţean Bacău în 
consiliul de administraţie la Spitalul Județean de Urgență Bacău. 
 

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Fac menţiunea că la acest proiect de hotărâre, votul este secret. 
Am să fac eu o propunere, pentru membru titular şi pentru membru supleant. Această suplimentare în 
consiliul de administraţie este dată de modificarea legii sănătăţii, prin care se solicită ca în cadrul consiliilor 
de administraţie ale spitalelor judeţene aflate în administrarea consiliilor judeţene şi nu numai, să mai existe 
un membru care să îndeplinească condiţiile de a fi economist. Propun pe domnul economist Măriuţă Gabriel 
care actualmente este director comercial la R.A. Aeroportul Internaţional „George Enescu” Bacău şi doamna 
economist Ardeleanu Daniela, şef serviciu în cadrul Consiliului Judeţean Bacău. Vă rog să notaţi propunerile 
făcute de noi şi vă solicit şi pe dumneavoastră fiecare grup politic, să faceţi propuneri. 

♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Grupul PNL propune pe doamna consilier Cristea Tina Oana, 
doctor în biologie. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Ar trebui să fie economist.  
♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Nu trebuie să aibă studii doar de economist. 
♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Aşa spune legea, dumneavoastră văd că interpretaţi şi legea şi 

regulamentul. Aşa spune legea, trebuie să fie economist. Eu nu am o problemă, dar vă rog, pentru 
conformitate puteţi să citiţi referatul şi o să vedeţi acolo că legea prevede extrem de clar ce profil trebuie să 
aibă un desemnat în cadrul consiliului de administraţie. Fac următoarea menţiune: Consiliul de 
Administraţie al Spitalului Judeţean are în principala activitate pe care o are, nu conducerea spitalului 
judeţean ci aprobarea investiţiilor la nivelul spitalului judeţean şi dezvoltarea investiţiilor la spitalul 
judeţean. Ca atare, acesta este şi profilul. 

  ♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Citesc din referatul de aprobare:  Potrivit art.187 alin.(41), (42) 
şi (43) din acelaşi act normativ: Pentru spitalele publice pot fi numiţi membri ai consiliului de administraţie 
persoane care fac dovada îndeplinirii cumulative, sub sancţiunea nulităţii actului de numire, a 
următoarelor condiţii: a) să fie absolvenţi de studii superioare finalizate cu diplomă de licenţă; b) să aibă 
la data numirii, cel puţin 5 ani de experienţă profesională într-unul din următoarele domenii: medicină, 
farmacie, drept, economie, ştiinţe inginereşti sau management. Cred că doamna consilier Cristea Tina 
Oana îndeplineşte condiţiile. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Eu nu am nimic împotrivă. Dumneavoastră aţi citit doar 
prevederile generale  de numire într-un consiliu de administraţie, dar nu aţi citit modificările aduse la lege, 
pentru că noi deja am numit în consiliul de administraţie persoane şi prin Consiliul Judeţean. Acest articol 
se referă la modul general cum se numeşte un membru în consiliul de administraţie, dar modificarea 
legislativă a survenit de curând şi dacă vreţi, vă dau articolul în care spune că trebuie să fie economist. 

  ♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Dacă era o modificare cred că trebuia să fie inclusă în raport. 
Noi de unde să ştim? Nu trebuia menţionată în raport? 

♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretarul general al judeţului: Este vorba de art. 187, alin. 2 lit.b din 
Legea nr.95/2006 privind reforma în domeniul sănătăţii, republicată cu modificările şi completările 
ulterioare care prevede fără drept de interpretare că din cadrul consiliului de administraţie trebuie să facă 
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parte un economist, componenţă din care la ora asta lipseşte exact un membru cu studii superioare în 
economie. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: M-aţi înţeles? Dacă vreţi să vă menţineţi propunerea, eu nu am 
nimic împotrivă. O punem pe doamna consilier Cristea Tina pe listă şi o votăm. Vă menţineţi poziţia?  

♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Grupul PNL îl propune pe domnul consilier Pîslaru Marius ca 
titular, care este şi economist, iar ca membru supleant îl propunem pe domnul consilier Marcu Costică. 

♣ Dl Boca Laurenţiu, consilier: Grupul USR susţine propunerea domnului consilier Olteanu Petre-
Cezar pentru domnii consilieri pe care i-a menţionat.  

♣ Dna Coşa Maricica Luminiţa, consilier: Grupul ALDE nu are propuneri. 
♣ Dna Ţaga Aurelia, consilier: Grupul PRO ROMÂNIA nu are propuneri. 
♣ Dl Melinte Ion, consilier: Grupul PMP susţine propunerea domnului consilier Olteanu Petre-Cezar. 
Se votează. Votul este secret. 
Rezultatul votului. 
Domnul Măriuţă Gabriel a fost votat cu 21 de voturi ca titular. 
Doamna Ardeleanu Daniela a fost votată cu 21 de voturi ca membru supleant. 
Domnul Pîslaru Marius a fost votat cu 14 voturi ca titular. 
Domnul Marcu Costică a fost votat cu 14 voturi ca membru supleant. 
Şi un vot abţinere. 

◄ Se trece la punctul 19 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind stabilirea costurilor medii anuale/lunare pentru finanțarea 
serviciilor sociale destinate protecției și promovării drepturilor copilului și ale persoanei adulte cu 
handicap pentru anul 2023. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 34 

de voturi pentru. Doamna consilier Egarmin Ana Maria nu a votat. Doamna consilier Cosma Elena a ieşit din 
sală şi nu a votat la acest proiect de hotărâre. 

 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena -   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria -   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 20 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind conferirea titlului de ,,Cetățean de onoare al Județului Bacău” PS 
Benoni Ambăruș-episcop titular de Tronto, auxiliar de Roma, delegat pentru Caritas și Pastorația Migranților. 

 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Am să fac o scurtă prezentare ţinând cont că dumnealui nu este 
în sală, evident că se află la Vatican. Am să vă citesc o scurtă prezentare şi dacă dumneavoastră vreţi să 
interveniţi pe acest subiect puteţi să o faceţi. Am propus conferirea titlului de „Cetățean de Onoare al 
Județului Bacău” Preasfințitului Benoni Ambăruș,  numit de Sfântul Părinte Francisc, episcop auxiliar de 
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Roma. Numirea şi consacrarea băcăuanului cunoscut drept DON BEN este o premieră în istoria bisericii 
catolice: pentru prima dată, un român a fost numit episcop auxiliar de Roma. Activitatea caritabilă și 
sacerdotală a PS Benoni Ambăruș, episcop titular de Tronto, auxiliar de Roma, delegat pentru Caritas şi 
Pastoraţia Migranţilor este axată pe slujirea și ajutorarea persoanelor nevoiașe, aflate în suferință, a 
migranților, a celor abuzați și respinși de societate. În mod evident, dăruirea și implicarea Excelenței Sale 
aduc cinste Bacăului, locul în care s-a născut și a copilărit. Luând în considerare cele expuse, propun și 
susțin ca Preasfințitului Benoni Ambăruș, personalitate a Bisericii Catolice și a comunității băcăuane, să i 
se confere titlul de „Cetățean de Onoare al județului Bacău” de către Consiliul Județean Bacău, ca 
recunoaștere a implicării în activitatea socială și sacerdotală. Am propus votarea acestui proiect luna 
aceasta, dată fiind aniversarea a doi ani de la numirea și consacrarea ca episcop în martie, respectiv luna 
mai. Distincția îi va fi acordată Preasfințitului în cursul acestui an, când va fi posibilă organizarea unui 
eveniment în acest sens. O spun ca şi consideraţie personală că eu l-am cunoscut, am avut onoarea să-l 
cunosc la Roma. Este un om extrem de modest, extrem de simplu şi extrem de atras de oameni, de 
posibilitatea de a face bine în acelaşi timp având o smerenie în activitatea pe care o desfăşoară şi chiar 
propunerea pe care i-am făcut-o a acceptat-o cu greu considerând că poate nu-i cel mai potrivit. Din contră, 
eu cred că tocmai cei care nu îşi doresc anumite lucruri de recunoaştere, merită toată aprecierea noastră. 
Sperăm că la o dată ulterioară când va fi prezent în ţară, să-l cunoaştem cu toţii şi o să rămâneţi plăcut 
impresionaţi de personalitatea dânsului cu atât mai mult cu cât să ştiţi că este singurul episcop din toată 
istoria bisericii catolice din România care este desemnat episcop auxiliar de Roma, este şi în preajma 
Sfântului Papă, lucru care l-am văzut cu ochii mei.   

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 21 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea finanţării programului sportiv „Fotbalul băcăuan ȋntre 
speranţă şi performanţă”. 
 
   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 
 ♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Sunt iubitor de sport, de fotbal în special, dar sincer nu mai 
urmăream de multă vreme ce se întâmplă în Liga a III-a. Acum proiectul acesta mi-a dat prilejul să fac o 
mică explorare în zonă. Cred că proiectul ar trebui să se numească doar speranţă că de performanţă nu 
poate fi vorbă. Echipa Dinamo acum este pe locul 8 în condiţiile în care avem echipe pe locul 4 în aceeaşi 
serie şi în seria vecină iarăşi pe locul 4 două echipe băcăuane. Vorbesc de CSM Bacău şi C.S.A. Aerostar. 
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Este păcat că a ajuns fotbalul în situaţia asta. Aş vota cu mare plăcere şi un proiect integrator în care să se 
adune toate aceste forţe, să se coaguleze. Sunt disipate acum, observăm. Noi tot am finanţat şi pentru 
fotbalul juvenil, pentru programe judeţene, nu se văd rezultatele. Poate ar trebui să fim un pic mai atenţi la 
ce se întâmplă şi cum apreciem performanţa. Din evaluarea pe care a făcut-o, comisia care s-a ocupat de 
evaluarea proiectului, am văzut că abia cu 6 zecimi a trecut peste punctajul minim, 70,6 faţă de 70. Votăm 
acest proiect, susţinem sportul, dar pe viitor cred că ar trebui o preocupare în sensul de a aduna forţele 
băcăuane fotbalistice. 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Eu nu pot spune că mă pricep la toate sub nicio formă cu atât mai 
puţin la fotbal, dar eu mă pricep să aplic ceea ce avem în regulament. Aşa cum bine ştiţi, noi avem un 
regulament, avem o lege, am făcut un anunţ public şi cine a participat, a depus un proiect şi s-a calificat i s-
a aprobat în condiţiile în care îndeplinea condiţiile prevăzute de lege. Nu am absolut nicio problemă dacă 
s-ar mai fi depus şi alte proiecte, evident că bugetul este limitat. Noi punând sume la dispoziţie cu anumite 
destinaţii şi având un regulament foarte clar, nu putem interveni peste el cu consideraţii personale. Noi 
votăm acum oportunitatea acestui lucru, cred că de asta suntem aici, poate pe viitor va exista o gândire 
strategică da care nu ţine neapărat de către Consiliul Judeţean, în care toate aceste cluburi se vor uni, vor 
fuziona şi vor  creea un club mai puternic care să aducă Bacăul într-o zonă reprezentativă. Asta nu 
înseamnă că trebuie să eliminăm pe cei mai mici şi pe cei mai mari. Dacă s-au calificat, asta este situaţia, 
dacă nu, nu s-ar fi calificat, aveau un punctaj foarte clar, nici nu ştiu şi vă spun ca la mine este prima citire 
la care o dau acestor proiecte. Ce mi-a venit la mapă aceea am aprobat. 
 ♣ Dl Gavriliu Adrian, consilier: Nu sunt reprezentantul şi nici avocatul celor de la Dinamo, dar 
vreau să-i zic domnului consilier Olteanu că în terminologia sportului există performanţă şi înaltă 
performanţă. Putem să vorbim de performanţă din punctul meu de vedere, pentru că fac parte din plutonul 
primelor 9. Că este locul 8, că este locul 4, toţi sunt la performanţă.  
 

      Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 
unanimitate. 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai absent   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

          ◄ Se trece la punctul 22 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea finanţării programului sportiv „Turneul 
internaţional „Judo fără bariere” ediţia a III a Bacău”. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi pentru. Domnul consilier Vreme Valerian, nu a iniţiat votul la acest proiect de hotărâre. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica x   
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5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   
17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   

21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian -   

◄ Se trece la punctul 23 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea finanţării programului sportiv „Fotbalul judeţean – 
baza piramidei, locul unde fotbalul şi comunitatea se ȋntȃlnesc cel mai direct”. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 24 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea finanţării programului sportiv „Facilitaţile sportive, 
impact major ȋn dezvoltarea fotbalului de bază, de la nivel local”. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi pentru. Domnul consilier Valerian Vreme nu a iniţiat votul la acest proiect de hotărâre. 
 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   



19 
 
 
 
 

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   

27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian -   

◄ Se trece la punctul 25 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea finanţării programului sportiv „Promovarea 
ciclismului juvenil”. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 34 

de voturi pentru. Domnul consilier Budacă Vasile nu participă la vot la acest proiect de hotărâre iar domnul 
consilier Vreme Valerian nu a iniţiat votul. 

 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile -   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                   x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian -   

◄ Se trece la punctul 26 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea finanţării programului sportiv „Turul Colinelor Bacău 
2023”. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 34 

de voturi pentru. La acest proiect doamna consilier Poşa Irina Diana şi domnul consilier Vreme Valerian, nu 
au iniţiat votul. 

 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   
17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
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23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   

30. Poșa Irina Diana -   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian -   

◄ Se trece la punctul 27 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind plata cotizației anuale a Județului Bacău, în calitate de membru, 
către Asociația Grupul de Acțiune Locală ,,Confluențe Moldave”, pentru anul 2023. 
 
   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 
de voturi pentru. Doamna consilier Poşa Irina Diana, nu a iniţiat votul. 

 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana -   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 28 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune de către Județul Bacău 
pentru ,,Casa Dr. Pătrășcanu” având codul LMI: BC-II-m-B-00760, situate pe strada Vasile Alecsandri 
nr.7, municipiul Bacău, județul Bacău, înscris în cartea funciară nr.66736-C1,C2. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi pentru. Doamna consilier Poşa Irina Diana nu a iniţiat votul. 
 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   
17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana -   
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31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 29 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Bacău nr.43/2023 
privind asocierea Județului Bacău cu Municipiul Onești și Spitalul Municipal ,,Sf.Ierarh Dr. Luca” Onești 
în vederea achiziționării unui sistem angiograf monoplan cardivascular și a Anexei la aceasta. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Noi am mai votat odată acest proiect. Precizarea o fac doar 
pentru conformitate. Pe lista de investiţii a Ministerului Sănătăţii a apărut biplan faţă de monoplan aşa 
cum o aprobasem. Ca atare facem rectificarea necesară în aşa fel încât (este aceeaşi sumă, nu s-a 
modificat suma alocată pentru asociere pentru spital) este doar o chestiune de formă. Biplan presupune un 
angiograf mult mai performant. Partea îmbucurătoare este că e la acelaşi preţ. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. Doamna consilier Egarmin Ana Maria a venit în sală şi nu mai votează online. 
 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 30 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra 
terenului în suprafață de 1819,35mp din zona drumului județean DJ 112, situat în satele Târgu Trotuș, 
Tuta și Viișoara din comuna Târgu Trotuș, județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău și 
în administrarea Serviciului Județean de Drumuri Bacău, în favoarea S.C.Delgaz Grid S.A.. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate.  
 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   
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17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   

27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 31 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Județean Bacău 
nr. 47/2022 privind aprobarea organigramei si a statului de funcţii la Serviciul Public Judeţean pentru 
Promovarea Turismului şi Coordonarea Activităţii de Salvamont Bacău, cu modificările ulterioare. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 32 al ordinii de zi. (suplimentara) Domnul preşedinte Valentin Ivancea 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcții 
și a Regulamentului de organizare și funcționare la Regia Autonomă Aeroportul Internațional „George 
Enescu” Bacău. 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Mărturisesc că atunci când am văzut propunerea de 
suplimentare a ordinii de zi cu aprobarea organigramei, am zis că iată că apar primele măsuri, pentru 
redresarea aeroportului, pentru că un semnal nefavorabil era faptul că în luna martie am înregistrat 14.623 de 
pasageri coborând pe locul 9 în clasamentul naţional al aeroporturilor. Din păcate, pe lângă o motivare 
firească, necesară de modificare a statutului şi a regulamentului pe care trebuie puse în concordanţă cu 
legislaţia aplicabilă în domeniu, la organigramă nu am văzut nici măcar cea mai mică intenţie de a reduce 
cheltuielile. Rămân şi se face un titlu de glorie că rămân 155 de posturi. Nici măcar un post nu dispare acolo. 
Acelaşi personal asigură serviciile pentru pasageri din ce în ce mai puţini. Închipuiţi-vă că sunt două curse pe 
zi, câteodată sunt mai puţini pasageri decât personalul de la Aeroport. Nu putem accepta situaţia asta. Am 
înţeles, am adus un manager nou, trebuia să vedem că ceva se întâmplă şi în zona reducerii cheltuielilor cu 
personalul. De aceea, grupul PNL se va abţine la aprobarea acestui proiect domnule preşedinte şi aşteptăm 
acţiune în sensul eficientizării aeroportului prin cele două posibilităţi: creşterea numărului de pasageri, a 
veniturilor şi scădere a cheltuielilor. 
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♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Am să vă răspund. Văd că este subiectul preferat al partenerilor 
noştri de coaliţie guvernamentală şi de opoziţie judeţeană şi municipală. Acest obiectiv, Aeroportul 
Internațional „George Enescu” Bacău, nu aparţine neapărat consiliului judeţean cât aparţine judeţului. Într-
adevăr, noi suntem o autoritate tutelară, ca autoritate tutelară pe regie autonomă aşa cum am spus, noi nu 
putem interveni nici financiar şi nici juridic în forma de organizare. Am explicat de la început dacă eraţi 
atent, faptul că această modificare a fost cerută de Autoritatea Aeronautică Română, unde trebuie să ne 
conformăm. Numărul de persoane angajate la Aeroportul Internațional „George Enescu” Bacău, este la 
minim, se poate vedea. Legat de măsuri de redresare, poate dumneavoastră nu aţi văzut deşi am făcut o 
publicitate  destul de relevantă cu conferinţe organizate, cu o parte din cei care se ocupă de transport, cu o 
parte din cei care sunt din turism. Acest proiect se numeşte RECONECT, ceea ce înseamnă că în urma 
acestui proiect, o primă etapă înseamnă că de pe data de 1 iunie, vor începe să opereze curse către Roma, 
una dintre cele mai solicitate rute care evident, va duce la creşetrea numărului de pasageri, dar nu ştiu de ce 
dumneavoastră, nu v-aţi uitat şi tot legaţi conducerea aeroportului şi a consiliului judeţean de către  
Aeroportul Internațional „George Enescu” Bacău şi mă bucur că  faceţi treaba asta. Am să vă spun ceva: v-
aţi uitat pe ceea ce şeful dumneavoastră de partid a publicat, a sponsorizat şi a plătit bani ca să inducă o 
anumită stare asupra cetăţenilor din Bacău, că suntem pe locul 9. OK. Dar pe locul 10, cine este? Iată cine 
este - Oradea. Oradea, judeţul Bihor acolo unde este colegul dumneavoastră domnul Bolojan. Eu nu cred 
că dumneavoastră puteţi să-l suspectaţi pe domnul preşedinte al Consiliului Judeţean Bihor, de nepricepere 
şi de necunoaştre, dumneavoastră care sunteţi un simplu consilier judeţean. Ca atare, nu mai faceţi 
comparaţii care nu vă ţin nici cunoştinţele, nici nu vedeţi la nivel naţional, nu aveţi o amploare asupra 
fenomenului. În aviaţia civilă este diferit decât în zona privată sau în zona consiliului judeţean. Acolo dacă 
nu ai specialişti, nu reuşeşti să faci faţă. Am spus că este un prim pas important, am arătat că uşor, uşor 
deşi v-am explicat foarte bine, l-am chemat şi pe domnul preşedinte al Aeroportului, de ce ne aflăm în 
această situaţie. De ce monopolul pe ţără ajuns de către Wizz Air ca lowcost, ne-a adus într-o anumită zonă 
aproape imposibilă şi care uşor, uşor, noi printr-un efort comun, Consiliul Judeţean şi Aeroport încercăm 
să rezolvăm şi să ieşim din acest marasm. Un prim pas important s-a făcut, vor urma şi altele, dar toate la 
timpul lor şi cred că nu ştiţi că planul de aviaţie se face  cu  un  an  de  zile  înainte.  Ori  odată  cu  
plecarea Wizz Air-ului în ianuarie am cam fost puşi în faţa unui fapt împlinit din care nu a trebuit decât să 
cârpim pe alocuri, ceea ce s-a şi făcut în acest moment. Referitor la modul de reorganizare (asta era o 
cerinţă pe care trebuia să o îndeplinim) să ştiţi că reorganizarea merge înainte, doar că la momentul 
oportun o să vă prezint dumneavoastră aşa cum bine am precizat şi data trecută, o să vă prezint în vederea 
aprobării şi dezbaterii în cadrul consiliului judeţean. Nu cred că este doar acest aspect care influenţează 
piaţa, dar v-am dat ca exemplu Oradea-Bacău. Mai mult de atât nu avem ce să spunem decât că este vorba 
de piaţă. Repet, nu cred că îl suspectaţi pe domnul preşedinte Bolojan, că nu ar avea pricepere managerială 
să conducă un aeroport.  

♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Vă mulţumesc că aţi adus în discuţie Aeroportul din Oradea şi 
pe domnul preşedinte Bolojan. Într-adevăr, este foarte iscusit, este un manager de succes, un lider de 
succes. Aşa este piaţa cum spuneţi dumneavoastră şi sunt pe locul 10 cu o diferenţă de 1000 de pasageri. 
Au gândit un terminal CARGO şi v-am spus în şedinţa de buget a consiliului judeţean, v-am propus noi 
liberalii un studiu de fezabilitate, pentru un terminal CARGO la Aeroportul Internațional „George Enescu” 
Bacău. Aţi spus că nu este oportun. Iată că Oradea în aceleaşi condiţii, în aceeaşi situaţie ca şi noi, cu un 
trafic de pasageri redus, gândeşte o activitate care să suplimenteze veniturile.  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Domnule consilier, atât doar vreau să vă spun: că toamna se 
numără bobocii, în rest vedem cum ne poziţionăm şi noi pe piaţa aeronautică, pe piaţa aeronauticii civile din 
ţară şi vedem când se numără bobocii. Deocamdată, văzând şi făcând.   

 

      Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă 
cu 22 de voturi pentru şi 14 abţineri. 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu   x 

3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica   x 
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana    
7. Cucerescu Ion x  x 
8. Droiman Alexandru x   
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9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel   x 
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie              x 
17. Marcu Costică   x 
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion   x 
21. Mititelu Mihai   x 
22. Nechita Neculai   x 

23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar   x 
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                                 x 
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius    x 
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin             x 
36. Vreme Valerian     x 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Vreau să vă spun la ce v-aţi abţinut. La o prevedere legală. 
 
◄ Se trece la punctul 33 al ordinii de zi. (suplimentara)  Domnul preşedinte Valentin Ivancea 

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri si cheltuieli 
al Județului Bacau, pe anul 2023. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate.  
 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 34 al ordinii de zi. (suplimentara) Domnul preşedinte Valentin Ivancea 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind asocierea Judeţului Bacău cu Municipiul 
Oneşti în vederea cofinanţării proiectului “Reabilitare Sala Polivalentă “Nadia Comăneci” din municipiul 
Oneşti”. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 
♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Deşi este evidentă intenţia şi acţiunea de captatio benevolentiae  

la adresa administraţiei oneştene, noi liberalii votăm cu toată convingerea acest proiect, pentru că, 
comunitatea oneşteană merită acest lucru. Este o comunitate care iubeşte sportul, care practică sportul, care a 
avut performanţă înaltă şi profit de momentul acesta, pentru că nu am uzat de dreptul la replică la intervenţia  
colegului Gavriliu, să-i spun că pe scala performanţei există pe lângă înaltă performanţă, există şi slabă 
performanţă. Deja este al patrulea nivel. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Eu vă sfătuiesc să nu intraţi în contradicţie cu domnul Gavriliu, 
pentru că are o replică extraordinară, este probată pe mulţi dintre noi. Vreau să fac o menţiune cu privire la  
captarea bunăvoinţei (ca să vorbim în limba română) administraţiei din Oneşti, fac următoarea referire: chiar 
dacă bugetul nostru este contractat (când mă refer la contractat îl pun în ghilimele) şi într-adevăr este întins. 



25 
 
 
 
 

Totuşi, la un proiect care nu captează bunăvoinţa administraţiei, cât captează bunavoinţa cetăţeanului, aş 
vedea. Ţinând cont de faptul că se numeşte Sala Polivalentă “Nadia Comăneci”, nu cred că este un proiect 
care poate fi pus în discuţie sau poate să aibă ceva îndoelnic, în spatele acestui proiect, să existe anumite 
intenţii. Nu ştiu care dintre dumneavoastră la această propunere ar fi zis nu, cu sau fără captarea bunăvoinţei 
administraţiei. Pe cale de consecinţă, eu cred că este un proiect care ajută Oneştiul, ajută locuitorii de unde 
dumneavoastră îi şi reprezentaţi aşa cum fiecare dintre noi ne dorim să facem lucruri care să rămână. Cred că 
este un proiect care rămâne, indiferent de comentariile mai mult sau mai puţin maliţioase.  

 

      Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 
unanimitate.  

 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Boca Laurențiu x   
3. Budacă Vasile x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin absent   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Aşa cum am promis la începutul şedinţei, îi mulţumesc 
domnului consilier Boca Laurenţiu pentru răbdare şi îi dau cuvântul. 

  ♣ Dl Boca Laurenţiu, consilier: Mulţumesc domnule preşedinte şi îi mulţumesc şi domnului 
Olteanu pentru intervenţia de la începutul şedinţei prin care a încercat să arate regulamentul. Acceptasem de 
la început că voi vorbi la sfârşit.  Intervenţia mea se referă la o petiţie semnată de peste 100 de cetăţeni din 
comuna Livezi. Acolo există un drum comunal 155 care a fost preluat de consiliul judeţean şi care nu numai 
că nu are asfalt, este rupt complet, plin de gropi, neputându-se circula. Trei sate: Poiana, Scăriga şi Albele 
sunt direct interesate iar drumul de acolo de 5 km se parcurge într-o oră datorită faptului că este 
impracticabil. Acest drum este de mare folos şi pentru comuna Berzunţi, din cauza asta dacă petiţia nu a 
ajuns, va ajunge zilele acestea şi la consiliul judeţean. Îmi fac datoria doar să vă rog încă odată de a interveni 
ca aceşti cetăţeni să beneficieze totuşi de acest drum care să fie cât de cât practicabil.  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Să ştiţi că, prioritizarea lucrărilor pe drumurile judeţene se face 
în baza unei analize privind viabilitatea drumului, circulaţia pe drum şi suntem în faza în care facem o 
analiză la nivel de judeţ, în care să stabilim priorităţile. Eu nu pot să promit ceva ce încă nu ştiu, nu am baza 
de a verifica petiţia depusă de cetăţeni. O să fac o analiză la nivelul întregului judeţ, fie că vorbim de 
întreţinerea pe drumuri judeţene, fie că vorbim de lucrările de construcţii, de modernizarea drumurilor 
judeţene, să ştiţi că merg pe partea de viabilitate şi de cât sunt de folosite. Am să vă dau un exemplu simplu: 
am şi în altă parte petiţii chiar pe zona de est, un drum de 22 de km care leagă Parincea de Vultureni şi care 
se află într-adevăr într-o stare foarte proastă. Fac o comparaţie ca să înţelegeţi. O parte o să putem să-l facem 
până acolo unde nu deranjează cetăţeanul, dar legătura de acolo nu este foarte folosită şi atunci ar însemna să 
bag foarte mulţi bani într-o zonă în care este traversată de puţini oameni. Ca atare, în baza unei analize la 
nivel de judeţ, să vedem ce priorităţi sunt şi ce facem. Eu vă anunţ ca să ştiţi, că ieri am semnat şi ultimul 
contract de finanţare pe Anghel Salygni. Sunt 5 contracte în care a fost analizată atât prioritizarea, 
modernizarea completă cât şi partea cât este de folosit drumul. De asemenea, cred că o să avem şi o analiză 
pe întreţinere care este foarte importantă şi o să împărţim pe 2 ani, pentru că din bugetul anului acesta este 
complicat la câte investiţii are consiliul judeţean, să le suporte pe toate. O să le prioritizăm şi o să facem de 
aşa natură încât să acoperim tot ce se poate acoperi, în limita bugetului alocat. Dacă aţi văzut, un exemplu 
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elogvent, (nu se ţine cont de zona politică) ţinând cont de penultimul care a fost aprobat chiar dacă leagă 
Gioseni de Pânceşti. Ca atare, o să încercăm să facem în limita bugetului alocat, tot ce se poate, cât se poate.  

 ♣ Dl Boca Laurenţiu, consilier: Vă mulţumesc domnule preşedinte şi am reţinut promisiunea 
dumneavoastră de a face o analiză corectă în ceea ce priveşte folosirea acestor drumuri, pentru folosul 
cetăţenilor. Dacă toate acestea vor fi luate în calcul şi va fi în sprijinul cât mai multor cetăţeni, ne declarăm 
mulţumiţi. 

 ♣ Dl Melinte Ion, consilier: Drumul acela este de ani de zile aşa, nu este de azi de ieri, iar dacă 
vreţi imagini, vi le pot trimite, le am filmate. Nu se poate circula nici cu piciorul liber nu cu maşina sau cu 
bicicleta. Este vorba de drumul de la Livezi. 

 ♣ Dl Panfil Gelu-Ionuţ, vicepreşedinte: Acest drum despre care aţi făcut discuţie domnule Melinte, 
nu a fost drum judeţean până acum doi ani de zile când l-am preluat în vederea reabilitării. Între timp, s-a 
făcut un DALI pe acest sector de drum, pentru că nefiind un drum asfaltat  niciodată, se face acest gen de 
studiu, de document. S-a terminat studiul DALI foarte greu, pentru că acolo ştiţi foarte bine că drumul merge 
pe o porţiune foarte lungă de vreo 500-600 m pe un dig, au fost probleme cu Apele Române, s-a convenit 
până la urmă soluţia de lucru, s-a obţinut avizul de la Apele Române şi s-a terminat acest DALI. Urmează 
faza de proiectare şi este important să spunem lucrurile acestea, pentru că oamenii trebuie să ştie că se 
lucrează  nu că drumul este abandonat. Sub nicio formă nu este abandonat, urmează faza de proiectare şi 
evident în măsura resurselor disponibile, se va da drumul la licitaţie. Cam acesta este stadiul lucrărilor, se 
lucrează la acest proiect.  

 ♣ Dna Filip Daniela, consilier: Mie îmi place foarte mult că stăm aici la masă cu toţii, discutăm, 
încercăm să facem opoziţie, dar ce nu observăm sau ignorăm este faptul că în cadrul consiliului judeţean s-au 
făcut investiţii în judeţul Bacău extrem de multe în acest mandat al domnului preşedinte Ivancea. Din păcate, 
dumneavoastră v-aţi raportat la 100 de persoane cetăţeni ai acelei comune, ai acelei străzi cu mari probleme, 
în schimb în municipiul Bacău vă spun că băcăuanii sunt foarte nemulţumiţi de felul în care arată municipiul 
Bacău şi când spun asta sunt foarte asumată, când spun de trotuare inclusiv străzi pe unde se circulă foarte 
greu.  

♣ Dl Melinte Ion, consilier: Ce treabă avem noi cu municipiul Bacău? Discuţii în contradictoriu… 
       ♣ Dna Filip Daniela, consilier: Voiam să spun că până la urmă, reuşita pe care o are Consiliul 
Judeţean Bacău este datorită tuturor, pentru că am avut o majoritate, cu mai multă muncă din partea 
preşedintelui consiliului judeţean, vicepreşedinţilor, a echipei care a contribuit.  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: O să încheiem aici, pentru că nu suntem la momentul de 
bilanţ. Suntem într-o cursă contra cronometru, pentru a finaliza proiectele începute şi pentru a începe 
altele în aşa fel încât la un moment dat, să putem prezenta un tablou cu toate investiţiile realizate la 
consiliul judeţean. Nu vreau să dezvolt în această şedinţă acest subiect. Vă doresc un weekend plăcut 
prelungit. 

◄ Nemaifiind alte intervenţii, domnul preşedinte Valentin Ivancea declară închise lucrările 
şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean  Bacău din data de 28.04.2023  pentru care s-a încheiat prezentul 
proces-verbal. 
 
 
 

 

 PREŞEDINTE, 
     Valentin IVANCEA                                                   SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI, 
                                                                                                          Dr. Elena - Cătălina ZARĂ 
 
 
 
 
 
 
 
 

                                                                                                                                                                                                                              Întocmit, 
Parascovia Buftea 


